

烟台世茂希尔顿酒店 概况介绍

HILTON YANTAI THE FACTS



烟台世茂希尔顿酒店座落于烟台市芝罘区核心地段的地标建筑世茂天际内，地理位置优越，可俯瞰烟台繁华城市中心和醉人海景风光。酒店客房宽敞舒适，商务休闲设施一应俱全，贴心完善的服务满足不同商旅人士的需求。

Boasting a convenient location downtown, Hilton Yantai is part of the Shimao Skyscraper landmark and offers spacious accommodation, well-equipped facilities and exceptional service to cater to the needs of both business and leisure Guests.

快速一览

- 位于烟台市核心地段
- 毗邻张裕酒文化博物馆，与十字街历史文化街区、朝阳街历史文化街区和烟台山景区仅数步之遥
- 共有 252 间客房和套房，可俯瞰烟台繁华城市中心和醉人海景风光
- 拥有 2 家风格时尚的餐厅和 1 个大堂酒廊
- 1652 平方米的会议与活动空间，包括配备先进视听设备的富贵宴会厅

AT A GLANCE

- Set in the heart of Yantai city
- Close by Changyu Wine Culture Museum, Cross Street Historical and Cultural Blocks, Chaoyang Street Historical and Cultural Blocks and Yantaishan Scenic Spot
- 252 guest rooms and suites with stunning city and sea views
- 2 stylish restaurants and a Lobby Lounge
- Over 1,652m² of meeting space, including the well-equipped Fortune Grand Ballroom with advanced audiovisual equipment

hilton.com.cn/hiltonyantai
hiltonyantai.hilton.com

烟台世茂希尔顿酒店 HILTON YANTAI

中国山东省烟台市芝罘区大马路 53 号 邮编 264000
No. 53 Dama Road | Zhifu District | Yantai City | Shandong Province | P.R. China 264000

电话 T: +86 535 679 8888 | 传真 F: +86 535 679 8877
电邮 E: yantai.info@hilton.com



我们的客房

烟台世茂希尔顿酒店拥有252间客房及套房，分布于28层至41层之间，所有客房均可饱览烟台城市中心或大海的迷人美景。入住行政客房与套房的宾客，还可尊享行政酒廊的精致早餐、下午茶和欢乐时光。

客房总数:	252间
• 云境客房 - 38平方米、42平方米	111间
• 云境海景客房 - 38平方米、42平方米	61间
• 豪华客房 - 50平方米	11间
• 豪华海景客房 - 50平方米	11间
• 行政客房 - 38平方米、42平方米	27间
• 行政海景客房 - 38平方米、42平方米	9间
• 行政豪华客房 - 50平方米	5间
• 雅致海景套房 - 70平方米	12间
• 豪华海景套房 - 112平方米	2间
• 天际总统套房 - 150平方米	1间
• 云境无障碍大床房 - 38平方米	2间

入住时间: 下午3点
退房时间: 中午12点

OUR ROOMS

Hilton Yantai provides 252 guest rooms and suites with stunning city or sea views on levels 28 to 41. Executive room and suite guests can enjoy breakfast, afternoon tea and Happy Hour in the Executive Lounge.

Total number of rooms:	252
• Guest Room - 38m ² , 42m ²	111
• Guest Room Sea View - 38m ² , 42m ²	61
• Deluxe Room - 50m ²	11
• Deluxe Room Sea View - 50m ²	11
• Executive Room - 38m ² , 42m ²	27
• Executive Room Sea View - 38m ² , 42m ²	9
• Executive Corner Room - 50m ²	5
• Elegant Suite Sea View - 70m ²	12
• Deluxe Suite Sea View - 112m ²	2
• Presidential Suite - 150m ²	1
• King Accessible Room - 38m ²	2

Check-In: 3:00pm
Check-Out: Noon

会议与活动

烟台世茂希尔顿酒店拥有超过1652平方米的多功能会议与活动空间，是商务会议、社交宴请、精致婚礼、主题宴会等各类会议与活动的理想之选。940平方米的富贵宴会厅可容纳至少800位宾客，配备先进视听设备，为您营造美轮美奂的场景。此外，富贵宴会厅还拥有面积为255平方米的海景廊厅，让您在参会之余也可欣赏美丽的海滨风光。我们专业的宴会及会议服务团队将提供全方位的活动策划与宴会支持，确保您的会议与活动圆满成功。

- 13间多功能会议室，含1间宴会厅
- 940平方米的富贵宴会厅（可拆分为2个独立宴会厅）
- 高速宽带及无线网络
- 专业高效的一站式会议服务

MEETINGS & EVENTS

We offer over 1,652m² of multi-functional meeting space for business, entertainment, elaborate weddings and theme parties. Our 940m² Fortune Grand Ballroom, well-equipped with advanced audiovisual equipment, and a 255m² foyer with coastline views, accommodates a minimum of 800 guests. You can be assured of a successful event with Professional Team Members providing assistance at every stage.

- 13 multi-functional meeting rooms, including a ballroom
- 940m² Fortune Grand Ballroom can be divided into 2 sections
- Wired internet access and Wi-Fi
- Professional and efficient one-stop business services



餐饮

海市 - 全日餐厅

融合各类东西方美食的海市餐厅，让宾客在享受美食的同时，还可饱览迷人海景，或在开放式厨房观赏厨师的烹饪技艺。

御玺 - 中餐厅

御玺中餐厅以美味正宗的胶东菜、鲁菜和川菜挑动您的味蕾。餐厅内设可容纳80位宾客的零点大厅、8间豪华私人包房及5间奢华海景包房，是商务洽谈和家庭聚会的理想场所。

26层大堂酒廊

在曼妙的音乐中，轻啜一口鸡尾酒，品一杯香茗或下午茶，这里是您商务洽谈、享受闲暇时光或放松心情惬意之选。

速 - 美食店

供应各类健康沙拉、甜品、鲜榨果汁和浓香咖啡，是您在快节奏生活中享受安宁放松的好去处。

EAT & DRINK

SHI - ALL DAY DINING RESTAURANT

Featuring panoramic sea views, this restaurant offers a delectable combination of Eastern and Western cuisines. Indulge in a visual feast as chefs showcase their culinary art in the open kitchen.

YUXI - CHINESE RESTAURANT

Savour delectable dishes that combine authentic Jiaodong cuisine with Lu and Sichuan cuisines. With an 80-seat hall, eight private rooms and five private rooms with sea views, YUXI is the ideal venue for both business and family occasions.

LOUNGE 26

Sip a cocktail, Chinese tea or afternoon tea along with contemporary music to soothe the soul, in a venue perfect for business or leisure.

SU GOURMET

Enjoy delicious delights such as healthy salads, desserts with fresh juices and coffee, as you take a break from the hustle and bustle.



酒店位置

烟台世茂希尔顿酒店座落于烟台市芝罘区中心地段，毗邻烟台张裕酒文化博物馆，与烟台山风景区、滨海广场和第一海水浴场仅数步之遥。酒店周边交通十分便捷，仅需10分钟车程便可到达烟台站和烟台港客运站，12分钟车程便可到达烟台长途汽车站，20分钟车程便可到达烟台南站，50分钟车程便可到达烟台蓬莱国际机场。

LOCATION

Located in downtown Yantai and the vicinity of Changyu Wine Culture Museum, the hotel is close by Yantaishan Scenic Spot, Binhai Square and the First Public Swimming Beach. It is also only a 10-minute drive away from Yantai Railway Station and Yantai Port Ferry Terminal, a 12-minute drive away from Yantai Coach Station, a 20-minute drive away from Yantainan Railway Station and a 50-minute drive away from Yantai Penglai International Airport.



我们的设施

健身中心

我们的健身中心提供24小时个性化的健身环境，让您在旅途中也能享受健康平衡的生活方式。健身中心配备先进的必确® 品牌有氧运动器材和力量训练设备，帮助您在入住期间保持良好状态。宾客必须年满16周岁，方可使用相关设备。

水疗中心

酒店内设有水疗中心，可以让您尽情放松，释放由城市紧张节奏所带来的压力。

游泳池

在室内恒温游泳池中挥臂畅游，我们的认证救生员会守护您的安全。

OUR FACILITIES

FITNESS CENTRE

Featuring the latest generation of cardio and strength training equipment, Hilton Fitness by Precor® takes a personalised approach to help you feel your best during your stay. Guests must be at least 16 years of age to use the facilities.

SPA

Relax with rejuvenating treatments after a long day out in the city.

SWIMMING POOL

Take a dip in this temperature-controlled indoor pool with certified lifeguards on duty.

外出游览

游览酒店周围的众多名胜景点，感受烟台的丰富历史和文化。

- 张裕酒文化博物馆 - 步行约2分钟
- 北极星钟表博物馆、十字街历史文化街区 - 步行约4分钟
- 滨海广场 - 步行约5分钟
- 朝阳街历史文化街区 - 步行约7分钟
- 烟台山风景区 - 步行约15分钟
- 第一海水浴场 - 步行约15分钟
- 月亮湾和烟台东炮台海滨景区 - 10分钟出租车
- 烟台海昌鲸鲨馆 - 15分钟出租车

OUT & ABOUT

Explore the city's fascinating history and culture at an array of attractions surrounding the hotel.

- Changyu Wine Culture Museum - 2 mins' walk
- Polaris Horologe Culture Museum & Cross Street Historical and Cultural Blocks - 4 mins' walk
- Binhai Square - 5 mins' walk
- Chaoyang Street Historical and Cultural Blocks - 7 mins' walk
- Yantaishan Scenic Spot - 15 mins' walk
- The First Public Swimming Beach - 15 mins' walk
- Moon Bay & East Emplacement Seashore Scenic Spot - 10 mins' by taxi
- Haichang Whale Shark Atrium - 15 mins' by taxi